

Statement 声明

To whom it may concern,
敬启者:

ERICO International Corporation (“ERICO”) was incorporated in 1903 in Cleveland of Ohio, USA, ERICO owns several well-known Electrical and mechanical brands of ERICO, CADDY ERIFLEX and LENTON. In 2015, ERICO was incorporated to Pentair group. In 2018 Pentair Electrical business became a separate industrial company and changed its company trade name to nVent, Now ERICO is a part of nVent family. ERICO LTD is a wholly-owned subsidiary of ERICO which was legally incorporated in China, to take up market promotion, sales and marketing management, technical support and other businesses in China mainland.

艾力高国际公司（“艾力高”）于1903年成立于美国俄亥俄州克利夫兰市，旗下拥有 ERICO, CADDY, ERIFLEX, LONTON 等国际知名电气及机械品牌。2015年，艾力高成为美国滨特尔集团一分子。2018年，滨特尔电气业务部成为独立的工业公司并更名为盈凡，艾力高成为盈凡集团的一分子。艾力高商贸（上海）有限公司是艾力高在中国合法设立的唯一独资子公司，全面代表艾力高在中国大陆地区行使市场推广、销售管理、技术支持等职权。

We would like to state that Jiangsu Dianke Electrical Equipment Co., Ltd. (“Jiangsu Dianke”) is not an authorized distributor of ERICO LTD. We do not authorize Jiangsu Dianke to distribute or sell ERICO products and other products of our company in any territory or through any online trading platform.

我司特此声明，江苏电科电气设备有限公司不是艾力高公司的授权经销商，我司未授权该公司在任何区域或通过任何网络交易平台经销或销售 ERICO 及我司旗下其它品牌的产品。

In order to know or buy ERICO related products or services, please contact us directly to obtain an up-to-date list of ERICO authorized distributors, which are the only ones able to provide genuine ERICO products. Please note that ERICO LTD do not provide any quality warranty for products which are not sold through our authorized sales channels and we cannot be held responsible for any defect, loss or accident incurred by products or services which are not sold through our authorized sales channels.

如需了解或购买艾力高相关产品或服务，请与我司直接取得联系，以获取艾力高公司授权经销商的最新名单，只有此等名单中的经销商方能提供真正的艾力高公司产品。艾力高公司对非通过我司授权的销售渠道售出的产品或提供的服务不提供质量保证，且对该产品或服务引起的任何缺陷、损失或事故不承担责任。

You may contact us through following means:
艾力高在中国的联系方式如下:

Company Telephone Number: 86-21-24121688

Company Address: 21Floor, Innovation Building, No.1009 Yishan Road, Xuhui District, Shanghai, China

Company Website: www.erico.com

电话: 86-21-24121688

地址: 中国上海市徐汇区宜山路 1009 号创新大楼 21 层

公司网站: www.erico.com

Yours Sincerely,
谨启,



Statement 声明

To whom it may concern,
敬启者:

ERICO International Corporation (“ERICO”) was incorporated in 1903 in Cleveland of Ohio, USA, ERICO owns several well-known Electrical and mechanical brands of ERICO, CADDY ERIFLEX and LENTON. In 2015, ERICO was incorporated to Pentair group. In 2018 Pentair Electrical business became a separate industrial company and changed its company trade name to nVent, Now ERICO is a part of nVent family. ERICO LTD is a wholly-owned subsidiary of ERICO which was legally incorporated in China, to take up market promotion, sales and marketing management, technical support and other businesses in China mainland.

艾力高国际公司（“艾力高”）于1903年成立于美国俄亥俄州克利夫兰市，旗下拥有 ERICO, CADDY, ERIFLEX, LONTON 等国际知名电气及机械品牌。2015年，艾力高成为美国滨特尔集团一分子。2018年，滨特尔电气业务部成为独立的工业公司并更名为盈凡，艾力高成为盈凡集团的一分子。艾力高商贸（上海）有限公司是艾力高在中国合法设立的唯一独资子公司，全面代表艾力高在中国大陆地区行使市场推广、销售管理、技术支持等职权。

We would like to state that Shanghai Lielei Mechanical and Electrical Technology Co., Ltd. (“Shanghai Lielei”) is not an authorized distributor of ERICO LTD. We do not authorize Shanghai Lielei to distribute or sell ERICO products and other products of our company in any territory or through any online trading platform.

我司特此声明：上海猎雷机电科技有限公司不是艾力高公司的授权经销商，我司未授权该公司在任何区域或通过任何网络交易平台经销或销售 ERICO 及我司旗下其它品牌的产品。

In order to know or buy ERICO related products or services, please contact us directly to obtain an up-to-date list of ERICO authorized distributors, which are the only ones able to provide genuine ERICO products. Please note that ERICO LTD do not provide any quality warranty for products which are not sold through our authorized sales channels and we cannot be held responsible for any defect, loss or accident incurred by products or services which are not sold through our authorized sales channels.

如需了解或购买艾力高相关产品或服务，请与我司直接取得联系，以获取艾力高公司授权经销商的最新名单，只有此等名单中的经销商方能提供真正的艾力高公司产品。艾力高公司对非通过我司授权的销售渠道售出的产品或提供的服务不提供质量保证，且对该产品或服务引起的任何缺陷、损失或事故不承担责任。

You may contact us through following means:

艾力高在中国的联系方式如下：

Company Telephone Number: 86-21-24121688

Company Address: 21Floor, Innovation Building, No.1009 Yishan Road, Xuhui District, Shanghai, China

Company Website: www.erico.com

电话：86-21-24121688

地址：中国上海市徐汇区宜山路 1009 号创新大楼 21 层

公司网站：www.erico.com

Yours Sincerely,
谨启，

